
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 21/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 580/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναπροσαρμογή συντελεστών τελών 
καθαριότητας  –  φωτισμού. 

 
       Σήμερα 22 Οκτωβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 18-10-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Γ. Κάκαρης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης Σ. Κρομμύδας 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος Η. Σοφιανίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Π. Παυλίδης   Ι. Ταρασίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος    
7. Σ. Μηλιόπουλος   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
8. Ν. Μωυσιάδης   Ι. Καπετανίδης 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Ε. Σοφιανίδης και αποχώρησε ο 
κ. Τ. Χατζηαθανασίου.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 576/2007 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Τσιαμήτρος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 577/2007 απόφασης προσήλθε ο κ. 
Κ. Συμεωνίδης και αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 580/2007 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ν. Τσιαμήτρος, Ι. Ταρασίδης και 
αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 581/2007 απόφασης αποχώρησαν 

14. Μ. Τρανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου 
16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Σ. Παναγιωτίδης 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος. Ε. Γουναράς, Γ. Ορφανίδης. 

6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 582/2007 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. 
Παναγιωτίδης, Η. Σοφιανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 583/2007 απόφασης προσήλθαν οι 
κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. Παναγιωτίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 587/2007 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 588/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Π. Τσαπαρόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Μ. 
Σακαλής, Ε. Γουναράς. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 589/2007 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Ε. Γουναράς και αποχώρησε ο κ. α. 
Δελαβερίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 590/2007 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Γ. Ορφανίδης. 

22. Ε. Γουναράς 
23. Ι. Καλαϊτζίδης 
24. Γ. Ορφανιδης 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 25-9-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

    Σύμφωνα με το άρθρο 1 του Ν.25/75 το  Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει  
μέχρι 31 Οκτωβρίου  για τον καθορισμό των τελών καθ/τας- αποκομιδής 
απορριμμάτων και φωτισμού. 

Η απόφαση αυτή πρέπει να κοινοποιηθεί στη ΔΕΗ μέχρι 30 Νοεμβρίου κάθε 
έτους για να ισχύσει από την 1η Ιανουαρίου του επόμενου έτους. 

Ομοίως με το άρθρο 25 παρ. 12 του Ν.1828/89 το τέλος καθ/τας  και 
φωτισμού ενοποιείται σε ενιαίο ανταποδοτικό τέλος και επιβάλλεται για την 
αντιμετώπιση των δαπανών παροχής υπηρεσιών καθ/τας και φωτισμού καθώς και 
κάθε άλλης δαπάνης από παγίως παρεχόμενες στους πολίτες δημοτικές υπηρεσίες 
ανταποδοτικού χαρακτήρα.  

Από τους συνημμένους  πίνακες εσόδων-εξόδων προκύπτει ότι: 
1.-Τα έσοδα από το τέλος καθ/τας-φωτισμού  οικιών και καταστημάτων θα 

ανέλθουν στο ποσό των 4.050.000,00 € εάν παραμείνουν οι συντελεστές που 
καθορίσθηκαν με την αριθ. 491/2006 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Για το Δημοτικό Διαμέρισμα Βέροιας δημιουργούνται τρεις κατηγορίες: 
Ι.Κατηγορία οικιακής χρήσης: 
α)Για τους χώρους που χρησιμοποιούνται για κατοικία ή εγκατάσταση 

φιλανθρωπικών ή νοσηλευτικών ιδρυμάτων δημοσίου ή ιδιωτικού δικαίου στους 
οποίους δεν συμπεριλαμβάνονται οι ιδιωτικές κλινικές. 

β)Για τους μη στεγασμένους χώρους ακινήτων που χρησιμοποιούνται για 
άσκηση επαγγέλματος καθώς και για τις κατοικίες που κατοικούνται εποχιακά. 

γ)Για τους στάβλους. 
δ)Για τους σταθμούς αυτοκινήτων (parking) 
 το ποσό των 1,40 € ανά τ.μ.  
ε)Για τους λοιπούς χώρους άλλης χρήσης άνω των 6.000 τ.μ. 1,40 € , για το 

πέραν του ορίου των 6.000 τ.μ. εμβαδού, σε 1,40 € ανά τ.μ. 
ΙΙ.Κατηγορία  γενικής χρήσης: 
Για τους λοιπούς χώρους άλλης χρήσης σε 3,50 € ανά τ.μ. 

 ΙΙΙ.κατηγορία υπερκαταστημάτων τροφίμων: 
            α)Για τα πολυκαταστήματα τροφίμων μέχρι των 150 τ.μ σε 3,50 € το τ.μ 
 β)Για τα πολυκαταστήματα τροφίμων πέραν των 150 τ.μ. με τέλος 2 ½  φορές  
το  εκάστοτε τέλος της κατηγορίας γενικής χρήσης δηλ. 8,75 € ανά τ.μ. 
 Για τα υπόλοιπα Δημοτικά Διαμερίσματα δημιουργούνται δύο κατηγορίες ως 
εξής: 
 Ι).Γεωργιανών, Καστανέας, Κ.Βερμίου, Ράχης και Τριποτάμου. 
 α)Για την κατηγορία οικιακής χρήσης σε 1,30 € ανά τ.μ. 

β)Για την κατηγορία γενικής χρήσης σε 1,50 € ανά τ.μ. 
ΙΙ).Κουμαριάς, Αγ.Βαρβάρας, Αμμου και Ασωμάτων. 
α)Για την κατηγορία οικιακής χρήσης σε 0,85 € ανά τ.μ.. 
β)Για την κατηγορία γενικής χρήσης σε 0,95 €. ανά τ.μ. 

      Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 25 παρ. 14 του Ν.1828/89 όπως 
τροποποιήθηκε με το άρθρο 11 παρ. 16 του Ν.2503/97 όταν το ύψος των τελών ή 
εισφορών κλιμακώνεται με βάση  τα τετραγωνικά μέτρα έκτασης ή κτίσματος ή άλλη 
μονάδα υπολογισμού, η διαφορά  του συντελεστή μεταξύ της πρώτης και της 
τελευταίας κατηγορίας δεν μπορεί να υπερβαίνει το 20/πλάσιο της πρώτης. 



Οι παραπάνω  συντελεστές ισχύουν και για ακίνητα που βρίσκονται σε εκτός 
σχεδίου πόλεως περιοχές, και για τους χώρους που στερούνται ηλεκτρικής 
εγκατάστασης. Τα έξοδα των υπηρεσιών καθ/τας και φωτισμού για το έτος 2008 
θα ανέλθουν στο ποσό των 4.251.000,00 € δηλ. αύξηση περίπου 5 %. 

 
ΠΙΝΑΚΑΣ  

ΕΣΟΔΩΝ - ΕΞΟΔΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΚΑΘ/ΤΑΣ ΚΑΙ ΗΛΕΚΤΡ/ΣΜΟΥ 
ΕΤΟΥΣ 2008  

Α.  ΕΣΟΔΑ : 4.050.000,00 
Β.  ΕΞΟΔΑ :  
1)  Αποδοχές 86 τακτ. υπαλλήλων & 11 που πρόκειται να προσληφθούν  1.850.000,00 
2)  Εργοδοτικές εισφορές τακτικού προσωπικού: 230.000,00 
3)  Υπερωρίες τακτικού προσωπικού: 50.000,00 
4)  Αποδοχές 4 συμβασιούχων αορίστου χρόνου: 85.000,00 
5)  Εργοδοτικές εισφορές συμβασιούχων αορίστου χρόνου: 23.000,00 
6)  Αποδοχές εκτάκτων υπαλήλων  ΙΔΟΧ (20 δμην. 10 8μην.) 200.000,00 
7)  Εργοδοτικές εισφορές εκτάκτων: 40.000,00 
8) Παροχές σε είδος (γάλατα, είδη ατομ. προστασίας) 40.000,00 
9) Αντίτιμο ηλεκτρικού ρεύματος: 750.000,00 
10) Ποσοστό είσπραξης ΔΕΗ 2% 110.000,00 
11) Συντήρηση μεταφορικών μέσων: 120.000,00 
12) Συντήρηση λοιπών μηχανημάτων: 20.000,00 
13) Συντήρηση λοιπού εξοπλισμού: 2.000,00 
14) Προμήθεια καυσίμων και λιπαντικών: 140.000,00 
15) Προμήθεια ειδών καθαριότητας: 15.000,00 
16) Δαπάνες σύνδεσης παροχών ΔΕΗ:  6.000,00 
17) Λοιπές παροχές καταναλωτικών αγαθών: 15.000,00 
18) Προμήθειες και λειτουργία κυνοκομείου: 40.000,00 
19) Τέλη κυκλοφορίας και ασφάλιστρα οχημάτων: 10.000,00 
20) Λοιπές δαπάνες  10.000,00 
21) Προμήθεια κεφαλαιακού εξοπλισμού (απορριμματοφόρο): 100.000,00 
22) Συντήρηση δικτύου φωτισμού πόλης και συνοικισμών: 15.000,00 
23) Συντήρηση δικτύων φωτισμού πάρκων και παιδ. χαρών: 15.000,00 
24) Προμήθεια ηλεκτρ/κού υλικού Πόλης και Συνοικιών: 30.000,00 
25) Προμηθεια ηλεκτρ/κού υλικού Δημ. Διαμερισμάτων: 15.000,00 
26) Διαμόρφωση χώρου και ταφή απορριμμάτων: 10.000,00 
27) Μικροεπεκτάσεις δικτύων φωτισμού πόλης και συνοικισμών: 40.000,00 
28) Δαπάνες απόσβεσης των απορριμματοφόρων: 30.000,00 
29) Ποσοστό 3% υπέρ ΤΑΔΚΥ επί των πραγματοποιηθέντων εσόδων: 120.000,00 
30) Ποσοστό 3% επί των παραπάνω δαπανών (πλην αποσβέσεων) 
       για την συμβολή της υπηρεσίας στις λειτουργικές δαπάνες: 120.000,00 

                            ΣΥΝΟΛΟ 4.251.000,00
 



Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το δημοτικό συμβούλιο ν΄αποφασίσει 
για την αναπροσαρμογή ή μη των τελών καθαριότητας και φωτισμού. 
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 17-10-2007 εισήγηση της 
επιτροπής οικονομικών του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα να γίνει 
αναπροσαρμογή των τελών καθαριότητας και φωτισμού κατά 5% για το έτος 2008. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Τσαμήτρος: Όπως όλοι γνωρίζετε πρόκειται για ένα τέλος που κάθε χρόνο 

αναπροσαρμόζεται και με βάση την περσινή αναπροσαρμογή που ήταν 4%, φέτος 
προτείνουμε αναπροσαρμογή 5%. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Θέλω να ευχαριστήσω τον κ. συνάδελφο για την σύντομη 

και τεκμηριωμένη εισήγησή του. Θα ήθελα να μου απαντήσετε στις εξής ερωτήσεις: 
1) πόσοι μόνιμοι υπάλληλοι εργάσθηκαν στην καθαριότητα το 2006 και πόσοι το 
2007; 2) πόσοι προβλέπονται για το 2008; 3) πόσοι εργαζόμενοι απασχολήθηκαν 
στον Δήμο με σχέσεις εργασίας ιδιωτικού αορίστου χρόνου το 2006, πόσοι το 2007 
και πόσοι προβλέπεται να απασχοληθούν το 2008; 4) πόσοι εργαζόμενοι ιδιωτικού 
δικαίου ορισμένου χρόνου με οκτάμηνη σύμβαση απασχολήθηκαν το 2006, πόσοι το 
2007 και πόσοι προβλέπεται να απασχοληθούν το 2008; 5) πόσοι εργαζόμενοι 
διμηνίτες απασχολήθηκαν το 2006, πόσοι το 2007 και πόσοι προβλέπεται να 
απασχοληθούν το 2008; Προβλέπεται για τον υπολογισμό της ανταποδοτικότητας του 
τέλους η προμήθεια απορριμματοφόρου αυτοκινήτου, επειδή είναι επένδυση; 

Ορφανίδης: Περίμενα στο εισηγητικό τουλάχιστον να μας αιτιολογήσουν την 
απόφαση αυτής της αύξησης. Πήρε η επιτροπή μία απόφαση για 5% αλλά δεν μας 
είπαν για ποιο λόγο. Δεν είναι υποχρεωμένοι να μας απαντήσουν; 

Γιαννουλάκης: 1) για ποιο λόγο γίνονται οι αυξήσεις; 2) πόσες ήταν οι 
αποδοχές του τακτικού προσωπικού πέρυσι; 3) η κα Δήμαρχος θεωρεί ή όχι ότι η 
συζήτηση για την αναπροσαρμογή θεωρείται μία από τις σοβαρές συζητήσεις του 
Δ.Σ.; 

Πρόεδρος: Κε Δελαβερίδη έχετε ερώτηση;  
Δελαβερίδης: Εχω μία ερώτηση αλλά για τον κ. Σκουμπόπουλο, που θα την 

κάνω αργότερα. 
Τσαμήτρος: Καταρχάς θ΄ απαντήσω σ΄ αυτά που γνωρίζω και για τα υπόλοιπα 

θα ενημερωθώ αφού δεν γνωρίζω, δηλ. πόσοι εργαζόμενοι ήταν ή είναι τακτικά, 
μόνιμα και στο επόμενο συμβούλιο θα ενημερώσω τον κ. Σκουμπόπουλο. Ξέρουμε 
όλοι ότι είναι ένα ανταποδοτικό τέλος, το οποίο πρέπει να κλείσει βάσει των πινάκων 
που ορίζει η επιτροπή, δηλ. αυτή τη στιγμή το ανταποδοτικό μας τέλος πρέπει να 
ισοψηφιστεί με την αύξηση ύψους 5% που θα υπάρχει στα έξοδα. Αυτή τη στιγμή ο 
Δήμος έχει δύο απορριμματοφόρα αλλά συζητιέται κάτι για ένα ακόμη. Για τα 
υπόλοιπα, που είναι θέματα της υπηρεσίας, καλό είναι ο κ. Δαούλας να μας 
ενημερώσει. 

Δήμαρχος: Πρώτα θα πρέπει να ξεκαθαρίσουμε, και το ξέρουμε όλοι μας, ότι 
τα τέλη είναι ανταποδοτικά, πράγμα που σημαίνει ότι δίνεις και λαμβάνεις παροχή 
υπηρεσιών. Περίμενα να μην υπάρχει αυτό το στομφώδες ύφος γιατί, θα το πω πολύ 
απλά ελληνικά, εσάς πληρώνουμε και μάλιστα όταν ο κ. Δελαβερίδης είπε «θα 
ρωτήσω τον κ. Σκουμπόπουλο» και ο κ. Σκουμπόπουλος υπέθεσε ότι θα τον ρωτήσει 
σαν Δήμαρχο, σφάλλοντας προφανώς, αυτό ήθελε να πει, ότι δηλ. εσάς πληρώνουμε. 
Δεν θέλω να σταθώ ιδιαιτέρως σ΄ αυτό αλλά οφείλω να το τονίσω ότι πληρώνουμε τα 
δικά σας. Βεβαίως θεωρείται σοβαρή η συζήτηση κε Γιαννουλάκη αλλά απλώς, αυτή 
τη στιγμή, προτείνουμε στο σώμα να αποφασίσει αυτό που πρέπει να γίνει για να 
έχουμε τα αυτονόητα, είτε είναι στην καθαριότητα είτε οπουδήποτε. Γιατί θα πρέπει, 



πάνω απ΄ όλα, να λάβουμε υπόψη μας τη δεινή οικονομική κατάσταση του Δήμου. 
Όχι την κατάσταση που δημιουργήσαμε. Κι αυτές οι ψευτοκριτικές ας πάψουν 
επιτέλους, αν θέλουμε να είμαστε σοβαροί εδώ μέσα. Είχαμε διαμαρτυρηθεί, αν 
θυμάστε καλά, γιατί ενώ αναλαμβάναμε τη διοίκηση του δήμου, ενώ διεφαίνετο η 
κατάσταση, ενώ φαινόταν ότι δεν μπορούσαν να βγουν τα ανταποδοτικά, δεν είχαμε 
ρωτηθεί την προηγούμενη φορά για τις αναπροσαρμογές που έπρεπε να γίνουν και 
τότε. Βεβαίως η οποιαδήποτε αύξηση είναι δυσάρεστη και γι’ αυτόν που την κάνει 
και γι’ αυτόν που την δέχεται, άσχετα αν στον ετήσιο προϋπολογισμό της οικογένειας 
δεν επιβαρύνει ιδιαίτερα αλλά πολύ ελάχιστα. Όποια αύξηση, σήμερα που τα 
οικονομικά του κάθε νοικοκυριού δεν είναι καλά και που η πόλη δεν είναι στα 
καλύτερά της, σίγουρα είναι δυσάρεστη. Μας φέρατε όμως σ΄ αυτή την κατάσταση 
και δεν θέλω να πω πολλά ή να υπερβάλω. Ο δήμος πρέπει να λειτουργήσει κι αφού 
είναι σ΄ αυτή την κατάσταση πρέπει να λειτουργήσει και με τη συμπαράσταση των 
δημοτών και όλων μας. Γι’ αυτό γινόμαστε δυσάρεστοι και θα γίνουμε προκειμένου 
να μην κλείσει το μαγαζί και να υπάρχει παροχή υπηρεσιών και θα υπάρχει και θα το 
δείτε. Όπως, παρά τα δεινά οικονομικά μας, δεν κλείσαμε τις πόρτες, όπως έπρεπε 
κανονικά να κάνουμε. Έπρεπε εδώ και καιρό να έχουμε βάλει κόκκινη κορδέλα στην 
εξώπορτα. Το παλεύουμε όμως και θα το παλέψουμε και ξέρουμε ν΄ αγωνιζόμαστε 
και θα σας το αποδείξουμε, όπως και το αποδεικνύουμε καθημερινά. Το παλεύουμε 
λοιπόν και θα βγούμε ασπροπρόσωποι, αυτό να το θυμηθείτε. Όπως σας είχα πει και 
κάτι άλλο προ διετίας και είδατε ότι έγινε. 

Π. Δαούλας (Δ/ντής Οικονομικού Δήμου): Θα ήθελα να ενημερώσω το σώμα 
ότι η υπηρεσία συνέταξε τον πίνακα των εσόδων κι εξόδων της υπηρεσίας 
καθαριότητας και ηλεκτροφωτισμού, σύμφωνα με τις προβλεπόμενες δαπάνες για το 
έτος 2008. Εδώ λαμβάνουμε υπόψη το ήδη υπηρετούν προσωπικό, που αυτή τη 
στιγμή ανέρχεται: στους 86 τακτικούς υπαλλήλους, συν 11 που προτίθεται η 
υπηρεσία να προχωρήσει στη διαδικασία της πρόσληψης, υπάρχουν 4 συμβασιούχοι 
αορίστου χρόνου κι από εκεί και πέρα προβλέπουμε έκτακτο προσωπικό 20 διμηνίτες 
ενώ παλιότερα προβλέπαμε 60 καθώς και 10 οκταμηνίτες. Από εκεί και πέρα όλες οι 
άλλες δαπάνες είναι σύμφωνα με τις δαπάνες που έχουμε αυτή τη στιγμή, κατά 
προσέγγιση, και με βάση αυτές γίνεται η πρόβλεψη για την καινούργια χρονιά. Αφού 
συντάχθηκε ο πίνακας των εξόδων προβλέπεται και αντίστοιχη αύξηση στα έσοδά 
μας. Αυτή είναι η κατάσταση κι αυτή είναι η ανταποδοτικότητα του τέλους. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Σήμερα συζητάμε ένα από τα κορυφαία θέματα του δήμου, 

ένα θέμα που αγγίζει όλους τους συμπολίτες μας, ένα θέμα από το οποίο εξαρτάται η 
παροχή υπηρεσιών που θα προσφέρει ο δήμος στους συμπολίτες και την ωφέλεια που 
θα έχουν οι συμπολίτες από τον δήμο. Παρά την ελλιπέστατη εισήγηση για πρώτη 
φορά, 35 χρόνια κλείνω στον δήμο, από τον πρόεδρο της επιτροπής οικονομικών που 
μας είπε ότι πέρυσι ήταν 4% και φέτος το κάνουμε 5% κι απορώ τι θα γράφουν αύριο 
οι δημοσιογράφοι. Μετά την ελλιπέστατη ενημέρωση του προέδρου της επιτροπής 
οικονομικών συνεχίζουμε με την αοριστολογία της κας Ουσουλτζόγλου, που πάλι 
έριξε στο τραπέζι κινδύνους, πάλι είδε φαντάσματα αλλά πάλι δεν απάντησε επί της 
ουσίας. Ρώτησα πόσοι υπάλληλοι ήταν μόνιμοι, αορίστου, ορισμένου και πόσοι 
διμηνίτες το 2006 αλλά απάντηση κύριοι δημοσιογράφοι δεν πήραμε κι αυτό να το 
γράψετε αύριο. Ρώτησα επίσης πόσοι τέτοιοι υπάλληλοι ήταν το 2007 και πάλι 
απάντηση δεν πήρα παρά μόνο από τον διευθυντή οικονομικών για το τι προβλέπεται 
για του χρόνου, κάτι όμως που ξέρουμε. Επειδή καλύτερα απ΄ όλους γνωρίζω ότι το 
τέλος καθαριότητας είναι ανταποδοτικό, ό,τι έσοδα έχουμε και τέτοια έξοδα πρέπει 
να έχουμε ή το αντίθετο. Πώς λοιπόν θα κάνουμε τη σύγκριση κύριοι συνάδελφοι και 



πώς θ΄ αποφασίσουμε να επιβαρύνουμε την τσέπη των συνδημοτών μας με 5% που 
λέει η εισήγηση; Είναι ψεύτικα, πλασματικά τα στοιχεία που φέρνει η υπηρεσία και 
σας το λέω από πρώτο χέρι κι αυτό θα αποδειχθεί του χρόνου τέτοιον καιρό όταν θα 
έχουμε κάνει 110 τροποποιήσεις στον προϋπολογισμό είτε για να μεταφέρουμε 
πιστώσεις από και προς διάφορους κωδικούς αριθμούς. Αυτό που λέει η κα 
Ουσουλτζόγλου για τη δεινή οικονομική κατάσταση δεν υφίσταται για τα 
ανταποδοτικά τέλη, στα οποία ό,τι έσοδα έχεις τόσα έξοδα βάζεις. Δεν μπορείς να 
πάρεις από άλλες πηγές εσόδων για να χρηματοδοτήσεις τα ανταποδοτικά έσοδα. 
Αρα γι’ αυτό πρέπει ν΄ αποφασίσουμε σήμερα εδώ, γι’ αυτό έθεσα τα ερωτήματα. 
Γιατί η κύρια δαπάνη στην ανταποδοτικότητα του τέλους είναι στην υπηρεσία 
καθαριότητας, στο προσωπικό που απασχολείται και απαντήσεις δεν πήραμε. Επειδή 
δεν θέλω να σας κουράζω κι επειδή φοβάμαι ότι μιλώ στην έρημο και πραγματικά 
κανένας δεν ακούει, κάτι που θα διαπιστώσετε την Τετάρτη το πρωί, εγώ προτείνω 
και είναι πάγια τακτική μου από το 1998 που ξεκίνησα ν΄ ασχολούμαι με τα κοινά της 
πόλης, η αναπροσαρμογή να γίνεται στο ύψος του πληθωρισμού. Τι να 
πρωτοθυμηθώ; Τι λέγατε το 2005 όταν πήραμε απόφαση για την αναπροσαρμογή του 
2006; Δεν λέω τίποτα για σας, γιατί εσείς έχετε τις πηγές και μπορείτε να διαβάσετε 
τα πρακτικά αλλά στους έγκριτους δημοσιογράφους της πόλης μας να δημοσιεύσουν 
αποσπάσματα των ομιλιών της τότε αντιπολίτευσης. Τι έλεγε πέρυσι η 
αντιπολίτευση; Αυτή που αγωνιά φέτος για τα οικονομικά του δήμου πέρυσι 
κρύφτηκε. Αλλά πέρυσι φοβήθηκε και κρύφτηκε για ένα περίπτερο, δεν θα φοβόταν η 
τότε αντιπολίτευση και σημερινή συμπολίτευση, να αποφασίσει για την 
αναπροσαρμογή των τελών; Πέρυσι έφυγαν, δεν πήραν καν θέση αλλά εμείς είχαμε 
το θάρρος και είπαμε 5%, παρά την πάγια, σταθερή κι αμετακίνητη θέση μας ότι η 
αναπροσαρμογή όλων των τελών, δικαιωμάτων και φόρων του δήμου, πρέπει να 
γίνεται στο ύψος του πληθωρισμού, γιατί ξέρω πολύ καλά ότι τόση είναι και η 
αύξηση που παίρνει το προσωπικό του δήμου και μιλάω γενικά κι όχι μόνο για το 
ανταποδοτικό καθαριότητας. Κι ενώ εμείς 15 μέρες μετά τις εκλογές δεν δειλιάσαμε 
να πούμε 5%, ο κ. Χασιώτης το 2002 δεν έφερε καν θέμα αναπροσαρμογής των 
τελών και μας άφησε χωρίς αναπροσαρμογή ένα χρόνο. Τώρα μιλάει η κα 
Ουσουλτζόγλου και θα μιλάει όλη την τετραετία για χρέη και δεν θα χρησιμοποιήσω 
ποτέ τη λέξη ότι είναι ανίκανη, όπως χρησιμοποιούσε τότε η δημοτική αρχή. Την 
ικανότητα του καθενός την κρίνει ο βεροιώτικος λαός και όχι εγώ ή οποιοσδήποτε 
εδώ μέσα. Εδώ μέσα τα λέμε για να τα λέμε, όσοι χρησιμοποιούμε τέτοια κοσμητικά 
επίθετα. Εγώ θα λέω ότι θα πρέπει να είμαστε σοβαροί σ΄ αυτή την αίθουσα και να 
έχουμε σταθερή και πάγια θέση. Βέβαια είναι μειονέκτημα για κάποιους να είναι 
σταθεροί, να είναι ειλικρινείς, να έχουν σταθερές απόψεις. Ολοι θέλουν τους 
γιαλαντζί, τους τριπλαδόρους αλλά εγώ δεν θα γίνω έτσι. Πάγια θέση μας λοιπόν να 
γίνει αύξηση και για του χρόνου 3%, γιατί τόσο είναι ο πληθωρισμός φέτος, για να 
μην πω 2,5% και πείτε ότι λαϊκίζω. Είναι ελλιπέστατα και πλασματικά τα στοιχεία 
σας και θα σας το αποδείξω αυτό στη διάρκεια του έτους. 

Γιαννουλάκης: Κα Δήμαρχε σας έκανα την ερώτηση αν θεωρείτε σοβαρή τη 
συζήτηση, για να σας δείξω ότι από την αρχή που ξεκίνησε η διαδικασία για την 
αναπροσαρμογή των τελών δεν το πήρατε καθόλου σοβαρά. Ενώ ξέρατε πολύ καλά 
ότι μέχρι 31 Οκτωβρίου πρέπει να δώσουμε τις αυξήσεις στη ΔΕΗ για να μπορεί να 
τις συμπεριλάβει από το νέο έτος, σαν μέλος της επιτροπής οικονομικών, κλήθηκα 
Τετάρτη πρωί, μετά την απελευθέρωση της Βέροιας, για να συμμετάσχω το μεσημέρι 
στη συζήτηση για τις αυξήσεις των τελών. Και δεν φθάνει αυτό, αλλά τα θέματα της 
αναπροσαρμογής των τελών τα πήρανε το μεσημέρι της Παρασκευής κάτι που δε 
νομίζω να δείχνει σοβαρότητα σ΄ αυτό το θέμα. Βέβαια θα περίμενα να δω στον 



πίνακα που έχετε κάποια διαφορετικά πράγματα απ΄ αυτά που είχαμε εμείς και για τα 
οποία μας λέγατε ότι δεν έχουμε όραμα. Δεν είδα τίποτα, είναι μία καθαρή αντιγραφή 
της προηγούμενης κατάστασης και μάλιστα έχετε και την αγορά ενός 
απορριμματοφόρου που όπως σας είπε ο κ. Σκουμπόπουλος δεν θα μπορέσει να γίνει 
μ΄ αυτόν τον τρόπο. Μέχρι τώρα ακούγαμε ότι τα έξοδα μπορούν να καλυφθούν από 
νοικοκύρεμα και με συμμάζεμα αλλά εσείς ήρθατε τώρα, ενώ την προηγούμενη 
χρονιά δεν πήρατε μέρος στη συζήτηση, και βάζετε αύξηση 5% χωρίς να 
δικαιολογήσετε τον λόγο. Εμείς πάντα το λέγαμε, και σαν αντιπολίτευση και σαν 
διοίκηση όταν είμαστε, αλλά και τώρα ότι οι αναπροσαρμογές θα πρέπει να γίνονται 
στο ύψος του πληθωρισμού. Εκανα μία ερώτηση για τις αποδοχές του τακτικού 
προσωπικού γιατί βλέπω ότι πέρυσι ήταν 1.360.000 ευρώ ενώ στον πίνακα που έχετε 
είναι 1.800.000 ευρώ. Μόνον αυτή η διαφορά θα κάλυπτε ώστε να μην έχετε τόσο 
μεγάλη αύξηση. 

Ορφανίδης: Τελικά, σε κάποια φάση της προ ημερήσιας διατάξεως, 
παρεκτράπην της πορείας, γιατί σε κάποια άστοχη, κατ΄ εμέ, δήλωση της κας 
Ουσουλτζόγλου είπε ότι πρέπει να γράφουμε τους παραβάτες οδηγούς για να 
εισπράττουμε αλλά από το 6ο θέμα και μέχρι το 13ο θέμα αποδεικνύεται ότι τελικά 
είναι λογιστική η σκέψη σας για το τι μέλλει γεννέσθαι στον δήμο Βέροιας. Λέτε ότι 
πρέπει να μαζέψουμε χρήματα από παντού. Υπήρξαν διάφορες κορώνες και των μεν 
και των δε και το τι κάναμε εμείς και τι κάνατε εσείς και πώς είναι τα οικονομικά του 
δήμου. Έχετε την εντύπωση ότι πλέον τον κόσμο τον ενδιαφέρει το τι έκαναν οι 
πρώην και τι κάνουν οι νυν αλλά το τι βγαίνει από την τσέπη του. Έχετε την 
εντύπωση ότι αυτό το 5% θεωρείται λογικό, έτσι με μία απόφαση μιας επιτροπής; 
Ζήτησα να δικαιολογηθεί η απόφαση αλλά είπε ξανά τα ίδια, δηλ. «πήραμε απόφαση 
για 5%». Εμένα δεν με καλύψατε για την αναγκαιότητα να πάρουμε απόφαση για 
αύξηση 5%. Βέβαια όλοι ξεχνάμε εδώ μέσα, και μάλιστα φαίνεται και από τις 
επίσημες δηλώσεις δημοσίως των ενδιαφερομένων, ότι και από τα ανταποδοτικά τέλη 
θα κάνουμε νοικοκύρεμα του ταμείου του δήμου Βέροιας. Κύριοι, αν γνωρίζετε 
καλά, στα ανταποδοτικά τέλη απαγορεύεται οι πόροι που εισέρχονται γι’ αυτόν τον 
σκοπό να πάνε σε άλλον. Σήμερα δηλ. δηλώνει η Δήμαρχος και ο υπεύθυνος του 
οικονομικού ότι βάσει αυτών θα καλυτερέψουν λίγο τα οικονομικά μας. Αυτό το λέω 
γιατί για μένα είναι το ελάσσον. Το μείζον είναι ένα: οι προ πρώην, οι πρώην και οι 
νυν και πολύ φοβάμαι και οι επόμενοι για να διορθώσουν τα κακώς κείμενα 
αποβλέπουν στην τσέπη του πολίτη. Άλλα λέγαμε προεκλογικά μαζί με όλους κι εγώ, 
ότι δηλ. θα νοικοκυρεύαμε τα οικονομικά του δήμου αλλά δεν αποσαφηνίζαμε τον 
τρόπο. Εάν τελικά η μόνη λύση για σας είναι να βάλουμε το χέρι στην τσέπη των μη 
υπευθύνων γι’ αυτή την κατάσταση, θα μας βρείτε αντίθετους και μιλάω γενικά για 
όλα τα θέματα γιατί για μένα η τοποθέτηση είναι για όλες τις αναπροσαρμογές που 
εσείς προτείνατε. Παρόλο που υπάρχουν οι κορώνες, αποδεικνύεται τελικά και το 
είπε και ο κ. Γιαννουλάκης ότι δεν βλέπει καμία αλλαγή στην τακτική, ότι υπάρχει 
συμπολίτευση και μείζων αντιπολίτευση αλλά δεν διαφέρετε πουθενά. Την ίδια 
τακτική ακολουθούσατε και πριν κε Σκουμπόπουλε και προς τιμήν σας που δηλώνετε 
ότι θέλετε μόνιμα το 3%, την ίδια τακτική ακολουθούν και οι τωρινοί. Εγώ και η 
παράταξή μου, υπενθυμίζοντας ότι τα ανταποδοτικά τέλη πρέπει να εισπράττονται 
αλλά και να πηγαίνουν γι’ αυτόν τον σκοπό, υπενθυμίζοντας ότι τελικά αυτός ο 
προϋπολογισμός που βλέπουμε εδώ τελικά δεν είναι πιστευτός κι άρα για μένα είναι 
αδικαιολόγητη η αύξηση, υπενθυμίζοντας σε όλους όσους κλαίνε ότι κάτι πρέπει να 
κάνουμε για τον τόπο μας και οι πολίτες δεινοπαθούν,  υπενθυμίζοντας ότι η παροχή 
υπηρεσιών στον δήμο Βέροιας στα γενικότερα ζητήματα, όπως καθαρισμού, 
φωτισμού, νεκροταφεία κ.λ.π. δεν είναι η καταλληλότερη και ποιοτικότερη και 



υπενθυμίζοντας ότι σε πολλούς δήμους βλέπετε π.χ. πάγια ΔΕΥΑ Αθηνών που το 
νερό το φέρνουν από το Μόρνο είναι πολύ λιγότερα από τον δήμο Βέροιας που το 
φέρνουμε από τον Τριπόταμο, σας παρακαλώ, αν θέλουμε να λέμε ότι αυτή η 
συζήτηση των αναπροσαρμογών θεωρείται κορυφαία όχι μόνο στα λόγια αλλά και 
στην πράξη να επιδιώξουμε και να επιδιώξετε εσείς που διοικείτε να βρείτε άλλους 
τρόπους να μπορέσετε να κάνετε τα οικονομικά του δήμου καλύτερα. Εάν είναι να 
ζητήσουμε για ακόμη μία φορά χωρίς όμως μέλλον δυστυχώς εμείς θα είμαστε 
αντίθετοι και βέβαια δεν συμφωνούμε σ΄ αυτές τις προτάσεις που κατ΄ εμέ δεν έχουν 
καμία σχέση με την πραγματικότητα. Λέμε ανταποδοτικά τέλη φωτισμού 5%. Είναι 
αληθές; Δηλαδή εμείς πληρώνουμε για κάθε πολυκατοικία που έχει ένα στύλο κάτω 
από το σπίτι του μία λάμπα, η πολυκατοικία έχει 18 σπίτια και 18 Χ 5 είναι πολύ 
μεγαλύτερη απ΄ αυτή που λέτε μικρή αύξηση αναπροσαρμογής. Συμμαζευτείτε 
λοιπόν, βρείτε άλλους τρόπους γιατί υπάρχουν και το ξέρετε πολύ καλά, δεν έχετε τη 
θέληση ή τον ηρωϊσμό να  καλυτερέψετε τα οικονομικά του δήμου αλλά δυστυχώς 
βρίσκετε κι εσείς την εύκολη λύση να βάλουμε το χέρι στην τσέπη κάποιων που δεν 
ευθύνονται. 

Δελαβερίδης: Ήθελα να ρωτήσω πρώτα τον κ. Σκουμπόπουλο και στη 
συνέχεια να τοποθετηθώ. Επειδή ο κ. Σκουμπόπουλος θεώρησε ότι είναι ο δάσκαλος 
και τον ρωτάμε και το χάρηκε πάρα πολύ ότι τον υπολογίζουμε ως δήμαρχο, εγώ 
άλλη φορά δεν θα τον λέω Σκουμπόπουλο αλλά πρώην δήμαρχε. Ηθελα να σας 
ρωτήσω κε Σκουμπόπουλε το εξής: το 2003, το 2004, το 2005 και το 2006 τι ποσά 
από τα τέλη καθαριότητας και φωτισμού δεν εισπράχθηκαν. Στη συνέχεια, αφού μου 
απαντήσετε στη δευτερομιλία θα τοποθετηθώ. 

Παπαστεργίου: Νομίζω ότι πρέπει να ξεκαθαρίσουμε δύο πράγματα. Το 
πρώτο είναι πως σήμερα η συζήτηση γι’ αυτό το θέμα είναι πολύ σοβαρή, είναι 
κορυφαία, όπως κορυφαίες είναι όλες οι συζητήσεις που γίνονται μέσα στο Δ.Σ. μια 
και τα θέματα που συζητούνται δεν είναι τίποτα άλλο παρά θέματα και προβλήματα 
πολιτών και συζητούνται για να λύνονται. Το δεύτερο είναι πως στο θέμα που 
συζητάμε τα τέλη καθαριότητας και φωτισμού είναι ανταποδοτικά, που σημαίνει ότι 
ό,τι πάρουμε τόσα θα δώσουμε, με ό,τι πάρουμε θ΄ αυξήσουμε την ποιότητα της 
παροχής υπηρεσιών σ΄ αυτόν τον δήμο. Εδώ θα πρέπει να ξεχωρίσουμε και τις 
δαπάνες σε δύο ακριβώς κομμάτια, όπως είναι και φαίνονται κι από τον πίνακα. Το 
πρώτο κομμάτι αφορά τη μισθοδοσία και δεν πρέπει να ξεχνάμε και να 
παραβλέπουμε το πρώτο ακριβώς σημείο που λέει ότι θα προσληφθούν 11 άτομα 
ακόμη, μόνιμοι υπάλληλοι στην καθαριότητα. Αυτοί πρέπει να πληρωθούν απ΄ αυτά 
τα έσοδα. Δεν πρέπει επίσης να ξεχνάμε ότι υπάρχει και το άλλο κομμάτι είσπραξης, 
το κομμάτι που αφορά το ρεύμα, το πετρέλαιο, την κίνηση, τα έξοδα καθαριότητας. 
Όλα αυτά δεν αυξάνονται με 3% που μας λέει η Στατιστική Υπηρεσία. Όλα αυτά 
ξεπερνάνε και το 5% και το 6% και φθάνουν μέχρι 20%. Ξέρουμε ότι αυτή τη στιγμή 
το πετρέλαιο από πέρυσι αυξήθηκε τουλάχιστον 20%. Επομένως η πρόταση που 
υπάρχει σήμερα για 5% ικανοποιεί απόλυτα αυτές ακριβώς τις αυξήσεις που 
υφίσταται η ελληνική κοινωνία μέσα από την πολιτική που ακολουθεί η ίδια η 
κυβέρνηση. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Αν και δεν είχα σκοπό να κουράσω το σώμα με 

δευτερομιλία αφού η πρωτομιλία μου ήταν ξεκάθαρη, πλην όμως πρέπει να 
απαντήσω στον κ. Δελαβερίδη. Παρά τα πολλά χρόνια που είναι δημοτικός 
σύμβουλος χαίρομαι που αποδεικνύεται ότι δεν έμαθε τίποτα από τη λειτουργία του 
δήμου. Ξεχνάει ότι τα τέλη καθαριότητας και φωτισμού εισπράττονται μέσω της 
ΔΕΗ. Κάνω πρόταση να αναβάλουμε το θέμα και να φέρουμε και τα στοιχεία που 



ζητάει ο κ. Δελαβερίδης γιατί εγώ δεν είμαι τώρα στον δήμο, εκτός αν μπορεί ο κ. 
Δαούλας να μας τα δώσει. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 

Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Μ. Σακαλής, Μ. 
Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς, Ι. Καλαϊτζίδης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου. 
 Από την ψηφοφορία απουσίαζε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 

Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία συνεχίζεται η συζήτηση. 
Σκουμπόπουλος: Πώς να έχω λοιπόν εγώ στοιχεία για να απαντήσω στον κ. 

Δελαβερίδη; Εχω το ταμείο του δήμου για να ξέρω τι απέδωσε η ΔΕΗ τον κάθε μήνα; 
Εσείς έχετε το ταμείο κι εσείς οφείλατε κε Δελαβερίδη, με τις υπηρεσίες και την κα 
Ουσουλτζόγλου να μας φέρετε αυτά τα στοιχεία εδώ. Τι κάνετε; Αντιπολίτευση στην 
κα Ουσουλτζόγλου και ρωτάτε εμένα; Πονηριά είναι αυτό. Να γίνει αναπροσαρμογή 
3%, όπως είπα. 

Γιαννουλάκης: Αυξήσεις και στο πετρέλαιο και στους μισθούς των 
υπαλλήλων είχαμε κάθε χρόνο κε Παπαστεργίου αλλά ποτέ δεν ψηφίσατε την 
αναπροσαρμογή των τελών που ζητούσαμε εμείς. 

Ορφανίδης: Αυτή την καραμέλα της αύξησης πετρελαίου, με την οποία τα 
δικαιολογούμε όλα, την έχουμε μάθει βασικά από την κεντρική κυβερνητική πολιτική 
της εκάστοτε κυβέρνησης. Εν μέρει είναι αληθές.  Εγώ επιμένω και λέω ότι αυτές τις 
αναπροσαρμογές θα πρέπει να τις ξαναδούμε με αντικειμενικά κριτήρια και όχι με 
καθαρά οικονομικά κριτήρια, το αν μπορούμε, αν θέλουμε κι αν πρέπει έτσι να γίνει 
και να δούμε κι αν υπάρχουν κι εναλλακτικές λύσεις. Δεν άκουσα καμία φορά, πλην 
προεκλογικών περιόδων, να λέμε ότι υπάρχουν εναλλακτικές λύσεις. Ας αποδείξουμε 
λοιπόν ότι υπάρχουν. Δικαιολογούμαστε και λέμε για τα πετρέλαια, το ρεύμα κ.λ.π. κι 
εγώ κάνω μία μικρή σκέψη που φαντάζομαι την έχουν όλοι εδώ μέσα  αν δηλ. έχουμε 
αναλογιστεί ποτέ πως και γιατί καίγονται αυτά τα καύσιμα, υπάρχει κανένας έλεγχος, 
βλέπουμε  ότι μπορούμε να εξοικονομήσουμε από πουθενά; Εχω την εντύπωση ότι 
γίνονται πολλές καταχρήσεις όσον αφορά τη διαχείριση τέτοιων προϊόντων στον 
δήμο Βέροιας και γενικότερα. Κλείνω λέγοντας ότι είμαι αντίθετος στις αυξήσεις 
γιατί δεν υπάρχει τεκμηριωμένη καταρχήν άποψη  στο εισηγητικό και λέω πως αν 
θέλουμε να είμαστε διαχειριστές απλά της κατάστασης εμείς δεν θα συμπράξουμε σ΄ 
αυτόν τον τρόπο διαχείρισης του δήμου Βέροιας. Στίψτε λίγο το μυαλό σας και 
τρόποι άλλοι υπάρχουν. 

Δελαβερίδης: Πάλι σε σας θα απευθυνθώ κε Σκουμπόπουλε. Βεβαίως εγώ 
ήξερα ότι τα τέλη καθαριότητας τα παίρνουμε μέσω ΔΕΗ, κάτι που ξέρει και ο 
τελευταίος δημότης γιατί όλοι πληρώνουν. Όμως εσείς δεν ξέρετε ότι πάρα πολλά 
σπίτια είναι κλειστά, τους υπολογίζουμε όμως ότι πρέπει να πληρώσουν, σε κάποια 
φάση σφραγίζονται και δεν ηλεκτροδοτούνται κι επομένως έχουμε ή όχι μείωση από 
αυτά που υπολογίζουμε ή υπολογίζατε εσείς ότι θα εισπράξετε. Αυτό ήθελα να σας 
πω κι από εκεί και πέρα προφανώς συμφωνώ με την αύξηση όσο είναι ο 
πληθωρισμός, δεν συμφωνώ με το 5%. Τα τέλη είναι ανταποδοτικά και ό,τι 
παίρνουμε αυτά πρέπει να δώσουμε. Όμως οι ανάγκες του δήμου μας έχουν αυξηθεί 
πάρα πολύ. Αυτό που είπε ο κ. Ορφανίδης, ότι δηλ. θα πρέπει να κάνουμε οικονομία 
σε ότι αφορά τα έξοδα κ.λ.π. είναι πολύ σωστό. Αυτό θα πρέπει να κυνηγήσει λοιπόν 



η σημερινή δημοτική αρχή και να επιβάλλει τα τέλη καθαριότητας όσο είναι ο 
πληθωρισμός και πιστεύω ότι από εκεί και πέρα θα πάει καλά. 

Παπαστεργίου: Νομίζω ότι καθένας από εμάς εδώ μέσα θα ήθελε να πάρει το 
μικρόφωνο και να πει το πιο ευχάριστο που υπάρχει, να μην έχουμε δηλ. καμία 
αύξηση ή γιατί όχι να έχουμε και μείωση. Αλλά ο δήμος πρέπει να υπάρξει, πρέπει να 
λειτουργήσει, πρέπει τα μηχανήματα να συντηρηθούν, πρέπει οι δρόμοι να 
φωτισθούν και να καθαριστούν και κατά συνέπεια αυτές οι αυξήσεις πρέπει να 
υπάρξουν και νομίζω πως όλοι μας καταλαβαίνουμε καθημερινά ότι η ανακοίνωση 
του πληθωρισμού από την κεντρική υπηρεσία δεν ανταποκρίνεται στις καθημερινές 
ανάγκες, δεν είναι οι αυξήσεις όλες αυτές το 3% το οποίο συνυπολογίζεται και με 
προϊόντα που είτε μειώνονται και δεν αφορούν την ευρεία μάζα και τον δήμο μας, 
είτε δεν αυξάνονται καθόλου. Επομένως νομίζω ότι το 5% είναι το καταλληλότερο 
και το λιγότερο που μπορούσαμε να προτείνουμε αυτή τη στιγμή με δεδομένο ότι θα 
έχουμε και αύξηση του μόνιμου προσωπικού κατά 11 άτομα. 

Δήμαρχος: Επειδή ακούω πολύ υπομονετικά κε Πρόεδρε κι επειδή κάποια 
πράγματα πρέπει να μπουν στη θέση τους, πάλι υπό τύπον ερωτήματος, μήπως 
υπάρχει κανείς εδώ από τους συναδέλφους που δεν γνωρίζει την κατάσταση του 
στόλου των απορριμματοφόρων; Μήπως υπάρχει κανείς που δεν γνωρίζει πόσο 
κακοσυντηρημένα ήταν αυτά τα αυτοκίνητα; Πόσα χρήματα δαπανώνται κατ΄ έτος 
για τη συντήρηση αυτών των αυτοκινήτων; Και μήπως υπάρχει κανείς που δεν 
παραδέχεται ότι πρέπει σιγά-σιγά να ανανεωθεί αυτός ο στόλος για να μην έχουμε 
τόσα τεράστια έξοδα συντήρησης; Εγώ δεν σας είπα ποτέ ότι εν μία νυκτί 
νοικοκυρέψαμε τον δήμο. Υπάρχει όμως ένας προγραμματισμός και ένας δρόμος που 
ακολουθούμε. Μιλάμε κε Ορφανίδη για αποδοχές τακτικού προσωπικού. 39 
καινούργιοι προσληφθέντες με ΑΣΕΠ που είχε γίνει όχι επί ημερών μας αλλά ήταν 
στο δρόμο όταν αναλάβαμε. Μονίμων υπαλλήλων, όπως θέλετε κι όπως πάντα λέτε 
να τελειώνουμε με τους διμηνίτες, τους πενταμηνίτες και οκταμηνίτες και να 
κοιτάξουμε επιτέλους οι εργαζόμενοι να είναι μόνιμοι. Αν αυτό αποδίδει με την 
έννοια του «παίρνω αυτόν που κάνει καλύτερα τη δουλειά», αυτό είναι μία άλλη 
ιστορία, εργασιακά όμως είναι αυτό ακριβώς. Τη διαδικασία αυτών των προσλήψεων 
την είχατε ξεκινήσει εσείς, για εργατοτεχνίτες, για οδηγούς στην καθαριότητα. Να 
διευκρινίσω κάτι, γιατί άκουσα να πλανάται στην αίθουσα και είναι μία παραποίηση 
όσων είπα. Δεν είπα ότι θα καλυτερεύσουν τα οικονομικά του δήμου μ΄ αυτές τις 
αυξήσεις. Είπα και τόνισα ότι είναι ανταποδοτικά και εξήγησα κιόλας παρότι όλοι 
μας γνωρίζουμε τι σημαίνει ανταποδοτικά τέλη, ότι εισπράττονται και πηγαίνουν σ΄ 
αυτόν τον σκοπό. Αυτό γίνεται λοιπόν. Είπαμε όχι πολλούς διμηνίτες, πενταμηνίτες, 
οκταμηνίτες και προσελήφθησαν αυτοί που είχαν πετύχει στον διαγωνισμό του 
ΑΣΕΠ. Βεβαίως να πω ότι είμαι σίγουρη, γιατί γνωρίζετε πολύ καλά την υφιστάμενη 
κατάσταση και το τι πρέπει να γίνει, πως παραδέχεστε πως πρέπει να γίνει αυτό που 
προτείνουμε σήμερα. Τώρα για άλλους λόγους δικούς σας, λόγους που επιβάλλει η 
όποια αντιπολιτευτική τακτική μπορείτε να λέτε αυτά που λέτε σήμερα. Είμαι όμως 
σίγουρη ότι κι εσείς θεωρείτε πως αυτό είναι το σωστό. 

Πρόεδρος: Τριτομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Να απαντήσω στον κ. Ορφανίδη που είπε ότι είμαστε το 

ίδιο. Δεν είμαστε καθόλου το ίδιο και αποδεικνύεται από τη στάση μας και από την 
αντιπολίτευση στην τετραετία δημαρχίας Χασιώτη και από τη συμπολίτευση που 
κάναμε στη δική μας δημοτική περίοδο και από την αντιπολίτευση που κάνουμε 
τώρα. Εμείς είμαστε συνεπείς σ΄ αυτά που λέμε. Δεν λέμε άλλα σήμερα κι άλλα 
αύριο, δεν κρυβόμαστε πίσω από το δάχτυλό μας. Εμείς από το 1998 που μπήκαμε σ΄ 
αυτή την αίθουσα, πάγια λέμε αναπροσαρμογή των τελών. Θα χρησιμοποιήσω πάλι 



την παλιά μου ιδιότητα ως παλιός δήμαρχος και να πω ότι οι δήμαρχοι το τελευταίο 
έτος, όχι μόνο εδώ αλλά σ΄ όλη την Ελλάδα, δεν έκαναν αναπροσαρμογή των τελών 
κι αν έχαναν έλεγαν χαίρεται κι αν κέρδιζαν έκαναν διπλή και τριπλή 
αναπροσαρμογή. Αυτό φάνηκε και στη δημαρχεία Χασιώτη που ενώ μείωσε τα τέλη 
ύδρευσης την πρώτη χρονιά στα δημοτικά διαμερίσματα την άλλη χρονιά 
αναγκάστηκε να κάνει 20% αναπροσαρμογή. Εμείς πέντε χρόνια αναπροσαρμογή στα 
τέλη ύδρευσης δεν κάναμε και πέρυσι είπαμε 3%. Ηταν λάθος μας που δεν κάναμε 
αναπροσαρμογή των τελών ύδρευσης έστω στο ύψος του πληθωρισμού. Εμείς 
αναγνωρίζουμε τα λάθη μας αλλά εσείς δεν αναγνωρίσατε ποτέ κανένα. Εσείς είστε 
οι αλάνθαστοι κι αυτό ακούω συνέχεια σ΄ αυτή την αίθουσα. Γι’ αυτό και λέω πάγια 
και σταθερά, στο 3%, στο 4% ή στο 5%  που λέτε εσείς. Πρέπει κάθε χρόνο να 
γίνεται αναπροσαρμογή των τελών στο ύψος του πληθωρισμού. Και βέβαια θέλουν 
συντήρηση τα αυτοκίνητα γιατί έχουν καθημερινή χρήση και βέβαια θέλει ανανέωση 
ο στόλος αλλά του χρόνου που θα συζητάμε πάλι την αναπροσαρμογή των τελών θα 
έχετε πάρει αυτό το αυτοκίνητο της καθαριότητας; Σας το λέω από τώρα πως δεν θα 
προλάβετε να το πάρετε και να οι 100.000 ευρώ που βέβαια δεν κάνει τόσο το 
απορριμματοφόρο αλλά πολύ παραπάνω γι’ αυτό σας λέω ότι είναι πλασματικά τα 
νούμερα που έχετε εδώ γιατί έτσι συνέφερε στον διευθυντή που συνέταξε την 
κατάσταση αυτή και να βγάλει το ύψος της αναπροσαρμογής στο 5%. Αυτή είναι η 
αλήθεια και όλα αυτά τα νούμερα στην πορεία του έτους θα αναπροσαρμοστούν 
όπως σας είπα. Και βέβαια προσλήφθηκαν 39 μόνιμοι. Εμείς τότε λέγαμε ότι έχουμε 
ανάγκη από προσωπικό, να πάρουμε μόνιμο και να τελειώνουμε με τους 
ωρομίσθιους, τους διμηνίτες κ.λ.π. Ξεκινήσαμε τη διαδικασία, παρά τις δικές σας 
μεγάλες αντιδράσεις.  Θυμάστε τι λέγατε τότε και σας είχα πει να παρακαλάμε να 
προσληφθούν βεροιώτες. Είδατε τι έγινε με το ΑΣΕΠ, πόσοι βεροιώτες, πόσοι 
ημαθιώτες προσλήφθηκαν και πόσοι απ΄ όλη την Ελλάδα. Γι’ αυτό το θέμα  κανένας 
δεν μιλάει, εσείς όμως φέτος είχατε προσωπικό, είχατε εργαλεία για να παρέχετε 
καλύτερη υπηρεσία καθαριότητας. Εκτός απ΄ αυτό προτείνετε να πάρουμε και 
καινούργιους μέσα στην αναπροσαρμογή και δεν συνδέονται και τα νούμερά σας, η 
μία υπηρεσία δεν συνδέεται με την άλλη και παρακάτω στο θέμα για την πρόσληψη 
προσωπικού θα δούμε άλλα νούμερα. Πού λέτε ψέματα; Τώρα στον υπολογισμό της 
ανταποδοτικότητας του τέλους ή όταν θα μας ζητήσετε παρακάτω άλλα 40 άτομα να 
προσληφθούν; Πού τα έχετε υπολογίσει εδώ μέσα στην αναπροσαρμογή του τέλους; 
Γι’ αυτό σας είπα ότι φοβάμαι πως μιλάω σε έρημο και θα περιμένω από τους 
έγκριτους δημοσιογράφους να δω πώς θα παρουσιάσουν αυτό το θέμα, γιατί είναι το 
κορυφαίο θέμα κε Παπαστεργίου αφού παίρνουμε λεφτά από τις τσέπες των 
συμπολιτών και ειδικά αυτά τα λεφτά δεν τα δίνουμε για τη θέρμανση των σχολείων 
όπως είπατε. 

Παπαστεργίου: Ανακάλεσα αυτό που είπα. 
Σκουμπόπουλος: Ευτυχώς βρέθηκε κι ένας άνθρωπος να πάρει πίσω κάτι. 
Γιαννουλάκης: Μία παροιμία θα χρησιμοποιήσω μόνο. Δάσκαλε που δίδασκες 

και νόμο δεν εκράτεις. Θα δανειστώ μόνο από τα πρακτικά της συζήτησης του 2005 
κάτι που μας είχε πει η κα Δήμαρχος: «γιατί αποφασίζουμε πάλι να γίνουν αυξήσεις. 
Δεν δεχόμαστε τις αυξήσεις γιατί πιστεύουμε ότι η δημοτική αρχή μπορεί να 
διαχειριστεί ορθολογικότερα τα έσοδα, μπορεί να αποφύγει σπατάλες, μπορεί να 
αποφύγει κακή διαχείριση». Κάντε τα αυτά κα Δήμαρχε και μην αυξάνετε τα τέλη. 

Ορφανίδης: Επειδή αναφέρθηκε το όνομά μου και από την κα Δήμαρχο και 
από τον κ. Σκουμπόπουλο γι’ αυτό ζήτησα την τριτομιλία και θα πω ένα πράγμα. Εγώ 
απαντώ μ΄ ένα ερώτημα. Πιστεύει κανείς από εσάς, γιατί εμείς δεν το πιστεύουμε, ότι 
η άσκηση πολιτικής και δη κοινωνικής που λέμε ότι θέλουμε να προσφέρουμε, 



γίνεται με ανταποδοτικά τέλη; Κι αν το πιστεύει κανείς, γιατί εμάς είναι πάγια 
τακτική μας να είμαστε ενάντια στα ανταποδοτικά τέλη, να μας το πει τώρα. Εμείς 
πιστεύουμε ότι δεν είναι λύση τα ανταποδοτικά τέλη κι επειδή κάποιος θέλει να 
διαχωρίσει τη θέση του ότι δεν είναι ίδιοι, δηλ. ο κ. Σκουμπόπουλος λέει πως είπαν 
3% ενώ αυτοί λένε 5%, ενώ για μας δεν υπάρχει διαφορά στο 3 και στο 5. Από πού 
πρέπει να προβλεφθούν πόροι για να βοηθήσουμε τη λειτουργία του δήμου; Βασικό 
ερώτημα. Θέλουμε έναν δήμο επιχείρηση, γιατί εκεί πάμε να τον καταλήξουμε; 
Δεύτερο ερώτημα, για να καταλήξουμε πού συμφωνείτε και πού διαφωνείτε. Τώρα 
που μιλώ μου έρχεται στο μυαλό και η τοποθέτηση του κ. Κουρουζίδη, που δεν είναι 
πλέον δημοτικός σύμβουλος, που έλεγε πως έτσι όπως το πάμε, ούτε λίγο ούτε πολύ 
θα κάνουμε ιδιωτικές επιχειρήσεις για την καθαριότητα, τα φώτα κ.λ.π. Θα μου 
επιτρέψετε δυστυχώς να συμφωνήσω στην πρόβλεψη του κ.Κουρουζίδη γιατί έτσι 
όπως πάμε, εκεί καταλήγουμε. Αλλά αυτό υλοποιείται με τη δική σας πολιτική που 
ακολουθείτε και ακολουθούσαν και οι προηγούμενοι. Δεν σας βάζω στο ίδιο καλούπι 
για το ποσοστό αλλά για τον τρόπο σκέψης και την πολιτική που θέλετε ν΄ 
ακολουθήσετε, αν θέλουμε να μιλάμε κάποτε σ΄ αυτό το χώρο και για πολιτική που 
πρέπει να εφαρμόζεται. Αν λοιπόν νομίζετε ότι διαφέρετε ή αν νομίζετε ότι μπορείτε 
να κάνετε πολιτική του δήμου με ανταποδοτικά τέλη, πείτε το ευθέως για να πάψουμε 
ν΄ ασχολούμαστε και να λέμε ψηφίστε τα και να προχωρήσουμε παρακάτω. 

Παπαστεργίου: Θα ήθελα να διορθώσω αυτό που είπα για τη θέρμανση των 
σχολείων. Πράγματι δεν ισχύει αυτό. Το δεύτερο που θέλω να τονίσω με ιδιαίτερη 
έμφαση και να ληφθεί υπόψη από όλους μας ότι ενδεχόμενα να υπάρχουν σπατάλες 
στη διαχείριση συνολικά, όπως ακριβώς το τόνισε ο κ. Ορφανίδης, θα πρέπει να το 
προσέξουμε ιδιαίτερα αυτό και να περιορίσουμε τις δαπάνες. 

Δήμαρχος: Είπε ο κ. Σκουμπόπουλος ότι είναι το κορυφαίο θέμα και θα του 
απαντήσω ότι σήμερα, στην ημερήσια διάταξη υπάρχει κορυφαίο θέμα, γιατί είναι 
θέμα αναπτυξιακό που θα βάλει λεφτά και στην τσέπη των δημοτών και στην τσέπη 
του δήμου και μιλάω για το θεματικό πάρκο που θα εισηγηθούμε στη συνέχεια. Αυτά 
που θα φέρουν λεφτά στην πόλη είναι κορυφαία ζητήματα κι αναπτυξιακά θέματα. 
Είπε ο κ. Γιαννουλάκης μία παροιμία και θέλω να ρωτήσω, ποιοι ήταν άραγε αυτοί, 
σ΄ αυτή την πόλη που υπολόγιζαν τόσες χιλιάδες για πρόσληψη εργατοτεχνιτών για 
την καθαριότητα και τελικά αυτό το νούμερο το έφθαναν με 800 ή 900 χιλιάδες. Πότε 
συνέβη αυτό; Μήπως το 2006; Ποιοι ήταν λοιπόν αυτοί οι γνωστοί άγνωστοι σ΄ αυτή 
την πόλη που σήμερα ξαφνικά σφυρίζουν κλέφτικα σα να μην ξέρουν τι συνέβαινε ή 
δεν είχαν καμία συμμετοχή σ΄ ότι συνέβαινε; Επίσης να πω ότι οι μισθοί των 
εργαζομένων ανεβαίνουν διαρκώς και το ξέρετε, από την εθνική συλλογική σύμβαση 
και ανεβαίνουν 5,5% ετησίως. Μήπως είναι κανείς ευχαριστημένος με την 
κατάσταση του σημερινού μας γκαράζ; Είναι αυτό γκαράζ που πρέπει να έχει η 
Βέροια; Βάλτε μέσα σ΄ όλα αυτά και τη μεταφορά και την αξιοπρεπέστατη 
εγκατάσταση καινούργιου γκαράζ κι αποθήκης. 

Δελαβερίδης: Να δικαιολογήσω την ψήφο μου. Μετά την τοποθέτηση της κας 
Δημάρχου πείστηκα και ψηφίζω υπέρ της εισήγησης για 5% αύξηση. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου για 
αύξηση 3%; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Μ. Σακαλής, Μ. 
Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς, Ι. Καλαϊτζίδης. 
 Πρόεδρος: ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Γ. Ορφανίδη για μηδενική 
αύξηση; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 



 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής οικονομικών για 
αύξηση ύψους 5%; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου. 
 Οι πρόεδροι των Τ.Σ. Σ. Διαμαντής (Τ.Σ. Αγ. Βαρβάρας), Η. Σοφιανίδης, 
(Τ.Σ. Γεωργιανών), Π. Ποταμόπουλος, (Τ.Σ. Καστανιάς), Ι. Ταρασίδης (Τ.Σ. 
Τριποτάμου) ψήφισαν υπέρ της πρότασης για αύξηση ύψους 5% των τελών 
καθαριότητας & φωτισμού στα αντίστοιχα Τοπικά Διαμερίσματα του Δήμου. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 25-9-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την με αριθ. 491/2006 προγενέστερη απόφασή του με την οποία καθορίστηκαν οι 
συντελεστές των τελών καθαριότητας & φωτισμού. 
3.- Ότι τα έσοδα των υπηρεσιών καθ/τας και φωτισμού για το έτος 2008 θα ανέλθουν 
στο συνολικό ποσό των € 4.050.000,00 αν παραμείνουν οι συντελεστές που 
καθορίσθηκαν με την παραπάνω απόφαση και τα έξοδα στο ποσό των € 4.251.000,00. 
4.- Την από 17-10-2007 εισήγηση της επιτροπής οικονομικών  του Δ.Σ. 
5.- Την ανάγκη αναπροσαρμογής των τελών καθαριότητας και φωτισμού για τον 
ισοσκελισμό των εσόδων - εξόδων της υπηρεσίας καθαριότητας. 
6.- Ότι ο Δήμος παρέχει υπηρεσία καθαριότητας όχι μόνο στα ακίνητα εντός σχεδίου 
πόλης αλλά και στα ακίνητα που βρίσκονται στις εκτός σχεδίου πόλης περιοχές και 
εντός των διοικητικών ορίων του ενιαίου Δήμου. 
7.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.- Τις διατάξεις του άρθρου 1 (παρ. 12) του  Ν. 25/75, του άρθρου 17 του Ν.1080/80, 
του άρθρου 25 (παρ. 12 & 14) του Ν. 1828/89 όπως αυτές τροπ/θηκαν με το αρ. 11 
(παρ. 16) του Ν. 2503/97 και του Ν. 2539/97. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Α) Εγκρίνει την αναπροσαρμογή του τέλους καθαριότητας και φωτισμού επ’ 
αυτών που ισχύουν το 2007. 
 Β) Καθορίζει τους συντελεστές των τελών καθαριότητας και φωτισμού του 
Δήμου Βέροιας για το έτος 2008, ανά Τοπικό Διαμέρισμα, ως εξής: 
1.- Για το Τοπικό Διαμέρισμα Βέροιας: 
Ι. Κατηγορία οικιακής χρήσης:  
α) Για τους χώρους που χρησιμοποιούνται για κατοικία ή εγκατάσταση 
φιλανθρωπικών ή νοσηλευτικών ιδρυμάτων δημοσίου ή ιδιωτικού δικαίου στους  
οποίους δεν συμπεριλαμβάνονται οι ιδιωτικές  κλινικές,  
β) Για τους μη στεγασμένους χώρους ακινήτων που χρησιμοποιούνται για άσκηση 
επαγγέλματος καθώς και για τις  κατοικίες που κατοικούνται εποχιακά,  
γ) Για τους στάβλους, 
δ) Για τους  σταθμούς αυτοκινήτων (πάρκινκ), 
από € 1,40 σε € 1,47 το τ.μ. και 
ε) Για τους λοιπούς χώρους άλλης χρήσης μέχρι του ορίου των 6.000 τ.μ. από € 1,40 
σε € 1,47 το τ.μ. και για το πέραν του ορίου των 6.000 τ.μ. από € 1,40 σε € 1,50 το 
τ.μ. 
ΙΙ. Κατηγορία γενικής χρήσης:  
Για τους λοιπούς χώρους άλλης χρήσης από € 3,50 σε € 3,68 το τ.μ. 



ΙΙΙ. Κατηγορία χρήσης υπερκαταστημάτων τροφίμων:  
α) Για τα πολυκαταστήματα τροφίμων μέχρι των 150 τ.μ. από € 3,50 σε € 3,68 το τ.μ.  
β) Για τα  πολυκαταστήματα τροφίμων πέραν των 150 τ.μ. με τέλος 2 ½ φορές το 
εκάστοτε τέλος της κατηγορίας γενικής χρήσης, δηλ. σε € 9,20 το τ.μ.  
2.- Για τα Τοπικά Διαμερίσματα, ως εξής: 
Ι) Γεωργιανών, Καστανέας, Κάτω Βερμίου, Ράχης και Τριποτάμου. 
α) Για την κατηγορία οικιακής χρήσης από € 1,30 σε € 1,37 το τ.μ. 
β) Για την κατηγορία γενικής χρήσης από € 1,50 σε € 1,58 το τ.μ. 
ΙΙ) Κουμαριάς, Αγίας Βαρβάρας, Άμμου και Ασωμάτων. 
α) Για την κατηγορία οικιακής χρήσης από € 0,85 σε € 0,90 το τ.μ. 
β) Για την κατηγορία γενικής χρήσης από € 0,95 σε € 1,00 το τ.μ. 
 Οι παραπάνω συντελεστές ισχύουν και για ακίνητα που βρίσκονται σε εκτός 
σχεδίου πόλης περιοχές και για τους χώρους που στερούνται ηλεκτρικής 
εγκατάστασης. 
 Η ισχύς της παρούσας αρχίζει από 1-1-2008. 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  580 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Β. Γιαννουλάκης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Παναγιωτίδης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Γ. Ορφανίδης 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Σ. Κρομμύδας   
 Η. Σοφιανίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Ι. Ταρασίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-10-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


